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Voor de derde keer in twee jaar tijd 

gaat de straat op de schop – 

dat kon blijkbaar niet in één keer

Zoals ik in het vorige nummer 
van Geografi e al meldde, is in 
de buurt waar ik woon betaald 

parkeren ingevoerd. De parkeerdruk 
is hier hoog. Volgens de gemeente 
zo hoog dat ze het niet alleen nodig 
vond betaald parkeren in te voeren, 
maar ook het aantal parkeerplaatsen 
in de straten uit te breiden.

Dit betekent dat voor de derde 
keer in twee jaar tijd onze hele 
straat wordt opengebroken en op-
nieuw ingericht. Na de vervanging 
van de gasleidingen en de ver-
vanging van de riolering. Dat kon 
blijkbaar niet in één moeite door. 
Werkverschaffi ng.

Maar er is meer waarover ik mij 
verwonder. Om te beginnen moet ik 
constateren dat het betaald parkeren 

inderdaad heeft geleid tot een ver-
laging van de parkeerdruk in de 
straat. In de zeldzame gevallen dat 
ik ’s avonds laat met de auto thuis-
kom, kan ik hem bijna altijd kwijt, 
waar ik hem voorheen een paar 
straten verderop moest parkeren. 
Het herinrichten van de straat is 
dus eigenlijk niet nodig.

Toch gaat dat gebeuren. Sterker 
nog, het eerste stuk straat is al af. 
In het middelste deel zijn de stoepen 
versmald ten behoeve van parkeer-
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vakken. Dat gaat ten koste van de 
speelruimte voor de kinderen. Ik 
vind dat een volstrekt verkeerd 
 signaal. Op de straathoeken zijn 
paaltjes geplaatst; die vind ik wel 
oké. Op de hoek geparkeerde auto’s 
behoren tot het verleden en dat ver-
hoogt de verkeersveiligheid en be-
vordert de toegankelijkheid van de 
stoepen. Maar of het aantal par-
keerplaatsen per saldo toeneemt, 
waag ik te betwijfelen.

Binnenkort is ons deel van de 

straat aan de beurt. Ik zie daar niet 
naar uit. Vanwege het ongemak en 
de rommel van de werkzaamheden, 
én het resultaat. Want als ze de 
stoep versmallen, zullen de auto’s 
zowat in onze woonkamer gepar-
keerd staan. Anders dan elders in 
de straat heeft onze rij woningen 
geen voortuin. De breedte van onze 
stoep wordt teruggebracht van 7,5 
naar 5,5 tegel. Als ik dan mijn fi ets 
voor het raam zet, kan er geen 
 kinderwagen of scootmobiel meer 
langs.

Voorlopig zijn de werklui echter 
al even niet gesignaleerd. Nu hoop 
ik dat het geld bij de gemeente op 
is. Hopen tegen beter weten in. •
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